
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza
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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Tomasza Ko-
³odzieja

Szanowny Panie Prezesie!
Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa uruchomi³a od 1 grudnia bie¿¹cego roku wyp³aty

dop³at bezpoœrednich, w zwi¹zku z czym bardzo istotny jest fakt, ¿e realizacja przedmiotowych wyp³at
realizowana jest sprawnie i w szybkim tempie. Jest to tym bardziej istotne, ¿e polscy rolnicy oczekuj¹ na
œrodki finansowe potrzebne na realizacjê ró¿nego rodzaju koniecznych zakupów i ponoszenie kosztów
zwi¹zanych z prowadzeniem w³asnych gospodarstw rolnych. Ju¿ w ci¹gu pierwszych dwóch dni
ARiMR przekaza³a na konta rolników ponad 1, 5 mld z³. W podobnym tempie realizowane s¹ wyp³aty
z tytu³u ONW, które trwaj¹ od 16 paŸdziernika bie¿¹cego roku. Warto podkreœliæ, ¿e w pierwszym okre-
sie dop³aty otrzymuj¹ rolnicy, których gospodarstwa rolne ucierpia³y z powodu klêsk ¿ywio³owych.

Korzystaj¹c z okazji, chcia³bym zapytaæ Pana Prezesa, jak d³ugo potrwa akcja wyp³at z tytu³u ONW
i dop³at bezpoœrednich.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




